
Нермина Ћемаловић 

Питање постављено Министарству спољне трговине и економских односа БиХ – 

„Тражим да ми се достави податак када је покренута процедура доношења Закона о 

органској производњи у БиХ. Када се очекује његово упућивање у парламентарну 

процедуру?“ 
 


